
 
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Mestskej rady v Snine, konaného dňa 21. 07. 2011 
 
 
Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor  
  Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ  
  Ing. Miroslav Balog                 

  Mgr. Ľubov Reháková, zástupkyňa primátora 
  Ing. Jozef Savka    

  Anton Vass  
 
 
Ospravedlnení: Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
   Ing. Marián Kníž  
   Ing. Zdenek Snítil   
   
  
Prizvaný:  Vladimír Drobňak, Mestský futbalový klub Snina  
 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine bolo volané telefonicky k prejednaniu aktuálnych otázok 
mesta.  
  
Program:  

1. Aktuálne otázky 
a) Informácia o projektoch mesta  
b) Dotácia pre Mestský futbalový klub Snina 
c) Financovanie cirkevnej ZŠ, cirkevnej MŠ a súkromnej MŠ 
d) Súkromná materská škola na Ul. vihorlatskej č. 1420 v Snine – oprava plochej strechy  
e) Úspory v rozpočte mesta Snina  
f) Umelá ľadová plocha – lokalita pre umiestnenie stavby 
g) Problematika sídl. I. 

2. Rôzne 
 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine otvoril a viedol Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.  Bolo 
zvolané k prejednaniu aktuálnych otázok. Zároveň oznámil členov rady, že zasadnutie mestského 
zastupiteľstva sa bude konať dňa 20. 09. 2011.  
 
     
Overovateľ: Ing. Jozef Savka    
 
Zapisovateľka: Monika Dunajová  
 
Hlasovanie za program:  
za:  4      proti: 0      zdržal sa: 0 
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K bodu 1)  Aktuálne otázky  
 

a) Informácia o projektoch mesta 
 
     Ing. Štefan Milovčík – konalo sa valné zhromaždenie Nemocnice Snina, s. r. o., kde sa vzdal 
funkcie konateľa MUDr. Vincent Lukáč. Novým konateľom Nemocnice Snina, s. r. o., bol 
menovaný MUDr. Andrej Kulan. Prebieha rekonštrukcia nemocnice, s ktorou boli problémy, ale 
ostáva už iba natiahnutie fasády. Na projekt námestia máme predĺžený termín, kolaudácia by mala 
byť v priebehu augusta. Máme schválený projekt na odkanalizovanie okrajových častí mesta. 
Prebieha výber dodávateľa. Spolufinancovanie však nebude platiť mesto zo svojho rozpočtu, ale 
VVaK, ktoré bude mať novú ČOV. Vlastníkom ČOV je mesto a do tej starej by sme museli 
investovať. Preto sa prišlo s návrhom, že ak vyjde tento projekt, VVaK bude projekt 
spolufinancovať vo výške 21 mil. Sk a spolu s kanalizáciou sa urobí aj voda na miestach, kde 
doteraz nie je.  Rybníky – sme v polovici sezóny, prekvapili nás počty návštevníkov, ktoré sú nad 
všetky očakávania. V nedeľu (17. 07.) bolo na Rybníkoch cca 4 300 návštevníkov.  
 
 
 

b) Dotácia pre Mestský futbalový klub Snina 
 
     Vladimír Drobňak – MFK Snina – ak chceme hrať v Snine dobrý a dôstojný futbal, tak musia 
byť v klube futbalisti, ktorí sú skúsení a niektorí dokonca hrali aj 1. ligu (Hanc Fero, Lukáč Marek, 
Lukáč Jozef, Pčola Majo, Bednár Lukáš) a budú hrať za mesto za určitých podmienok. Či už 
doplatok k svojej mzde, alebo niektorí dobrí hráči sú vysokoškoláci, tak majú určitú sumu, ktorá 
zahŕňa cestovné náhrady (napr. Červeňák študuje v B. Bystrici, Peter Diňa v Bratislave), každý 
týždeň cestujú na zápasy. Klobúk dolu pred týmito chlapcami. Pokiaľ firma Drobec mohla, 
spolufinancovala futbal z veľkej časti, no teraz to už nevládze utiahnuť. Preto prosí mesto, aby 
podporilo sninský futbal zo svojho rozpočtu. I tak väčšia časť priamych nákladov zostane na našich 
pleciach a nie na meste. Vo futbalovom klube zaviedol princíp finančných odmien za zápasy pre 
celé mužstvo a to takto: výhra vonku 700 €, remíza vonku 300 €, výhra doma 500 €, prehra doma     
- pokuta 200 €, taktiež dostávajú za tréningové dávky. To, aby Snina vôbec hrala futbal, je potrebné 
uhradiť štartovné do súťaže v gescii VsFZ, čo predstavuje 6 400 € na rok, taktiež potrebujú nemalé 
finančné prostriedky na dopravu, zimná a letná príprava, regenerácia, nákup futbalových súprav, 
lôpt a iné veci potrebné pre existenciu klubu. Klub MFK Snina zastrešuje –muži najvyššia súťaž 
VsFZ - doteraz III. liga, dorast  starší - mladší III. liga, žiaci 15 a 14 roční -   1. liga SFZ, žiaci 13     
a 12 roční - 1. liga VsFZ, prípravky 3, 4, 5 ročník športových tried. Jeho firma už nie v takom 
rozkvete a nevie to už sám finančne utiahnuť. Preto prosí, aby mu bolo uvoľnených aj tých 
zvyšných 50 % zo sumy 27 000 € a navýšenie rozpočtu pre MFK Snina.  
  
     Ing. Jana Rosičová – zmeniť uznesenie môže iba mestské zastupiteľstvo, ktoré bude 
v septembri.  
 
     Ing. Jozef Savka – zo strany zväzu by bolo dobré pripraviť materiál, aby z neho bolo jasné, 
koľko peňazí futbalový klub potrebuje, koľko finančných prostriedkov je schopný zohnať od 
sponzorov, koľko ľudí futbalové zápasy navštevuje, čo všetko potrebujú futbalisti absolvovať 
(sústredenia, tréningy a pod.). Je potrebné hľadať spôsoby, ako futbalu pomôcť.  
 
     Ing. Miroslav Balog – všetci chceme futbalu pomôcť. Na prokuratúru je však podaný podnet 
ohľadom prijatého uznesenia, ktoré sa týka dotácií. Takže pokiaľ to prokuratúra nevyrieši, 
nemôžeme robiť nič. Ďalej je potrebné schváliť VZN ohľadom dotácií. Zastupiteľstvo je až 
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v septembri. Je preto potrebné hľadať iný spôsob – napr. pôžičku. Za seba vie povedať, že ak bude 
v septembri problém s prokuratúrou vysporiadaný, zdvihne ruku zato, aby sa uvoľnilo zvyšných        
50 % pre futbal a je zato, aby sa na budúci rok do rozpočtu naplánovalo viac finančných 
prostriedkov pre tento klub.  
 
     Vladimír Drobňak – na komisiu dal požiadavku na dotáciu vo výške 50 tis. €, no komisia mu 
schválila iba 27 tis. €. Minulý rok dostal 45 tis. €. Nechce porovnávať, ale zdá sa mu neprimerané, 
že zápasníci mali komisiou odsúhlasených a mestským zastupiteľstvom schválených na rok 2011 
dotáciu vo výške 25 tis. € a futbalový klub iba 27 tis. €.  
 
     Garancia členov rady je, že na MsZ v septembri aj bez schválenia VZN o dotáciách bude 
schválené vyplatenie zvyšnej časti dotácie (t. j. 8 500,- €) pre Mestský futbalový klub Snina.  
 
 
 

c) Financovanie cirkevnej ZŠ, cirkevnej MŠ a súkromnej MŠ 
 
     Ing. Štefan Milovčík - financovanie súkromných a cirkevných škôl a materských škôl bolo 4 
roky vo výške 100 %, no teraz bolo schválené, že sa týmto školám dalo iba 80 % v zmysle zákona. 
Po dohode toto uznesenie podpísal, no nesúhlasí s ním. Dohoda bola, že ak uznesenie podpíše, že sa 
v septembri sa k dofinancovaniu týchto škôl vrátime.  
 
     Ing. Miroslav Balog – bolo stretnutie s p. Haburajovou ohľadom financovania súkromných 
a cirkevných škôl a materských škôl. Chceme, aby bola dodržaná litera zákona. P. Haburajová 
povedala, že je podané na Ústavný súd podanie o správnosti tohto zákona. Ak sa to právne dá do 
poriadku, je ochotný rokovať o navýšení zo zákona, aby neboli existenčne ohrozené tieto školy, nie 
však meniť schválené VZN.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – myslí si, že pol roka nebude hroziť ani jednej škole existenčný 
problém a v budúcom roku by sme sa tým opäť zaoberali.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – zavoláme rokovanie s riaditeľkami súkromných materských škôl, ktoré 
majú existenčný problém. Potom sa o tom bude ešte raz rokovať na zasadnutí MsR aj za účasti 
riaditeliek MŠ, ktorá určite bude pred zasadnutím MsZ – úloha.  
 
 
 

d) Súkromná materská škola na Ul. vihorlatskej č. 1420 v Snine – oprava plochej strechy  
 
     Ing. Jana Rosičová – projektovú dokumentáciu na opravu plochej strechy majú vypracovanú. 
Rozpočet je na cca 10 400 €, ale robilo by sa výberové konanie.  
 
     Ing. Miroslav Balog – aj keď je budova naša, škôlka tam funguje za nájom vo výške 1,- Sk 
a my im máme opravovať strechu. Toto tak nemôže ostať. Je zato, aby sme budovu opravili, pretože 
ide o našu budovu, ale čo sa nájmu týka, určite ho treba navýšiť.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine odporúča zrealizovať výberové konanie na zhotoviteľa opravy plochej 
strechy na objekte, v ktorom sídli Súkromná MŠ Vihorlatská č. 1420 v Snine s podmienkou, že 
mesto si vyhradzuje právo uzatvoriť zmluvu len v prípade, ak budú v rozpočte mesta schválené 
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finančné prostriedky na uvedenú akciu, ukladá  MsÚ prehodnotiť výšku nájmu a pripraviť písomný 
materiál na najbližšie zasadnutie MsZ. 
 
Hlasovanie:  
za: 3      proti: 0      zdržal sa: 1 
 
     Mestská rada neprijala toto uznesenie.  
 
     Ing. Jozef Savka – navrhuje toto uznesenie rozdeliť na dve uznesenia a dať o nich znova 
hlasovať.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine odporúča zrealizovať výberové konanie na zhotoviteľa opravy plochej 
strechy na objekte, v ktorom sídli Súkromná MŠ Vihorlatská č. 1420 v Snine s podmienkou, že 
mesto si vyhradzuje právo uzatvoriť zmluvu len v prípade, ak budú v rozpočte mesta schválené 
finančné prostriedky na uvedenú akciu. 
 
Hlasovanie:  
za: 4      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  

uznesenie č. 21/2011 
  

 
Návrh na uznesenie:         
     Mestská rada v Snine ukladá  MsÚ prehodnotiť výšku nájmu pre Súkromnú MŠ Vihorlatská č. 
1420 v Snine a pripraviť písomný materiál na najbližšie zasadnutie MsZ. 
 
Hlasovanie:  
za: 3      proti: 0      zdržal sa: 1 
 
     Mestská rada neprijala toto uznesenie.  
 
 
 

e) Úspory v rozpočte mesta Snina  
 
    Ing. Štefan Milovčík – navrhuje, aby prednostka úradu našla úspory v rozpočte mesta na 
jednotlivých oddeleniach úradu a v MsP, ak tam sú a pripravila zmenu organizačnej štruktúry - 
úloha.  
 
 

f) Umelá ľadová plocha – lokalita pre umiestnenie stavby 
 
     Ing. Jana Rosičová – prečítala dôvodovú správu, ktorú jej pripravila Ing. Lýdia Gičová, vedúca 
oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP.  Stanovisko komisie výstavby, ÚP a ŽP pri MsZ v Snine je 
nasledujúce: komisia odporúča ako najvhodnejšiu lokalitu na Sídl. I v priestoroch futbalového 
ihriska, na spevnenej asfaltovej ploche, kde aj v predchádzajúcom období bola umiestnená ľadová 
plocha. Ako druhú v poradí komisia odporúča lokalitu na sídl. Komenského a to plochu 
jestvujúceho asfaltového ihriska pri ZŠ Komenského. Ako tretiu lokalitu pri ZŠ 1. mája na 
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jestvujúcom ihrisku. Mesto Snina navrhuje realizáciu ľadovej plochy v areáli ZŠ P. O. 
Hviezdoslava a to z dôvodu vhodného umiestnenia – v centre mesta, dochádzkovej vzdialenosti 
detí, dostupnosti sociálnych zariadení v budove školy ako aj možnosti napojenia na inžinierske 
siete.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – neodporúča financovať túto ľadovú plochu z rezervného fondu. Na 
najbližšie zasadnutie MsZ bude predložený návrh na iné financovanie. Ide o prenosné zariadenie.  
 
     Ing. Jozef Savka – navrhuje, aby p. Petruňák vrátil mestu pozemok pri železničnej stanici za 
podmienok, za ktorých mu ho mesto odpredalo práve na vybudovanie ľadovej plochy a tam by sme 
vybudovali túto ľadovú plochu, neskôr možno aj krytú plaváreň. Ak by sme to vybudovali v areáli 
základnej školy, deti by sme obrali o školský dvor.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – nie je tam dostupnosť sociálnych zariadení. 
 
     Ing. Jana Rosičová – s p. Petruňákom by sme museli rokovať, pretože nevieme, či má záujem 
o vrátenie pozemku.  
 
     Ing. Miroslav Balog – p. Petruňák práve na tejto ploche chce vybudovať v spolupráci s mestom 
krytú plaváreň s možnosťou otvorenia strechy v letných mesiacoch. Ľadová plocha sa tam už 
nezmestí. P. Petruňák mu osobne sľúbil, že budú spoločne rokovať o tomto projekte.  
 
     Ing. Jozef Savka – navrhuje, aby sme s p. Petruňákom rokovali – úloha.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine súhlasí s umiestnením stavby Umelá ľadová plocha v Snine na pozemku 
parc. č. CKN 177/2, 178/1, k. ú. Snina, vo dvore ZŠ P. O. Hviezdoslava.  
 
     Mestská rada o tomto návrhu na uznesenie nehlasovala.  
 
 

g) Problematika sídl. I.  
 
     Ing. Miroslav Balog – je zato, aby sa vytvorila nejaká komisia, ktorá je so sídliskom spätá, aby 
konkrétne rokovala o krokoch na riešenie danej problematiky. Členmi tejto komisie by mali byť 
určite aj zástupcovia Rómov.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – ak sa nezmení sociálny systém vyplácania dávok v republike, 
Rómovia odmietajú pracovať za minimálnu mzdu, pretože na dávkach dostane viac.  
 
 
 
K bodu 2)  Rôzne 
  
     Ing. Jozef Savka – p. Kochan sa dožíva svojho životného jubilea 70 rokov života a navrhuje, 
aby sme sa mu na pôde mestského úradu poďakovali za jeho celoživotné dielo – vedúci tréner na 
ZŠ Budovateľská  – úloha. 
 
     Anton Vass – v budúcnosti sa bude treba zaoberať možnosťou rozšírenia parkovacích miest 
v RO Rybníky.  
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     Ing. Štefan Milovčík – bolo by naozaj dobré, aby sa parkovanie v RO Rybníky spoplatnilo.  
 
     Ing. Miroslav Balog – navrhuje urobiť výjazdové zasadnutie MsR za účasti dopraváka 
a prejednať zriadenie jednosmernej premávky od križovatky smerom k chate p. Čornaniča a autá by 
mohli parkovať po oboch stranách – úloha. 
 
     Ing. Štefan Milovčík - informoval členov rady o programe zasadnutia mestského zastupiteľstva: 
správa o plnení rozpočtu, správa o rockfeste, správa o tepelnom hospodárstve, VZN o dotáciách, 
VZN o nájme, komplexná správa o projektoch, správa o príprave na zimnú údržbu a samozrejme aj 
ďalšie materiály. 
 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.   
 
 
Snina 25. 07. 2011  
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík         Ing. Jana Rosičová 
         primátor                prednostka 
 
 
 
 
Overovateľ:    Ing. Jozef Savka 
 
 
 
Zapísala:  Monika Dunajová    
 
 
 


